
   

 

EMLÉKEZTETŐ 

Az Egyetemi Hallgatói Képviselet 2018. október 18-án tartott üléséről 

 

Jelen voltak: Barabás Zoltán, Beluzsár Ádám, Egyed Gábor, Gődér Nikoletta, Kántor Tamás, 

Katona Rebeka, Kovács Klementina, Lőrincz László, Nagy Benjámin, R. Nagy Tibor Endre, 

Schaf Alexa Lili, Suhajda Richárd, Szili Ákos, Török Lili, Varga Ferenc  

Kimentését kérte: Pekár Zoltán, Gál Bernadett 

Késett: - 

Vendég: - 

 

R. Nagy Tibor Endre kérte, hogy az EHK tagjai kézfeltartással jelezzék, hogy rendelkeznek-

e aktív hallgatói jogviszonnyal a BME megfelelő Karán. 

Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói 

jogviszonnyal a BME megfelelő Karán. 

R. Nagy Tibor Endre előterjesztette az EHK ülés napirendi pontjait, mellyel az EHK 15-0-0 

arányban egyetértett. 

 

1. Beszámolók, előterjesztések: 

1.1. R. Nagy Tibor Endre előterjesztette az előző EHK ülés emlékeztetőjét, melyet az EHK 

egyhangúlag, 15-0-0 arányban elfogadott. 

1.2. R. Nagy Tibor Endre beszámolt arról, hogy egyeztetett Nagy Gáborral (HSZI). Szó 

volt a Térítési és Juttatási Szabályzat megújításáról, az EHK iroda belépőkártyáinak 

adatellenőrzéséről, a hallgatói csoportok balesetvédelméről, valamint az EFOP 

pályázatokról. 

1.3. R. Nagy Tibor Endre beszámolt a 2018.10.15-i Rektori Tanácsról. Az ülésen többek 

között az egyetem 2018. I. féléves kontrolling jelentéséről volt szó.  

1.4. R. Nagy Tibor Endre beszámolt a 2018.10.15-i Vezetői Értekezletről. Az ülésen az 

október 22-i ünnepségről volt szó. 

1.5. R. Nagy Tibor Endre beszámolt arról, hogy egyeztetett Gulyás Tiborral (HÖOK). 



   

 

1.6. R. Nagy Tibor Endre beszámolt a hallgatói szolgáltatásokért felelős kancellár-helyettes 

által tarott értekezletről. A megbeszélésen szó volt a Stipendium Hungaricum ügyrendről, 

az Országos Tudományos Diákköri Konferencia szervezésének jelenlegi állásáról, 

valamint a Térítési és Juttatási Szabályzat megújításának aktualitásairól.  

1.7. R. Nagy Tibor Endre elmondta, hogy egyeztetett Németh Ádámmal (MŰHASZ) az 

ESN szervezetnek nyújtott támogatásokról.  

1.8. R. Nagy Tibor Endre elmondta, hogy megbeszélést tartottak az MVK Fejlesztői 

Központtal kapcsolatban. Beszámolt arról, hogy a gödi tábor eszközeinek pótlása 

megtörtént. Elmondta, hogy egyeztetett Nagy Rolanddal (MISZISZ). 

1.9. R. Nagy Tibor Endre elmondta, hogy a Jeges Est főszervezői posztra 3-an pályáztak, 

Kántor Tamás, Katona Rebeka és Kovács Klementina.  A jelentkezők ismertették 

pályázatukat. A pályázatok megvitatása után az EHK listás szavazást tartott, a jelöltek a 

fenti sorrendben 10-2-3, 1-11-3, 4-9-2 szavazatot kaptak, melynek értelmében a Jeges Est 

főszervezője Kántor Tamás lesz. 

1.10. Lőrincz László ismertette előterjesztését a Shark versenycsapat nyilvántartásból 

történő törlésével kapcsolatban, melyet az EHK egyhangúlag, 15-0-0 támogatott. 

1.11. Varga Ferenc ismertette előterjesztését a Sportpálya támogatási pótpályázat 

eredményével kapcsolatban, melyet az EHK egyhangúlag, 15-0-0 arányban támogatott.  

1.12. Barabás Zoltán és Suhajda Richárd beszámoltak alelnöki tevékenységeikről. 

Suhajda Richárd ismertette a gödi eszközök használatára vonatkozó szabályokat. 

Elmondta, hogy a BME sítáborára a kedvezményes jelentkezés október 31-ig 

lehetséges. Beszámolt a 2018.10.16-i Stratégiai Bizottság üléséről. Elmondta, hogy 

egyeztetett Török Lilivel a Műhely különszámmal kapcsolatban. Barabás Zoltán 

elmondta, hogy az elmúlt időszakban Török Lilivel és Varga Ferenccel az ösztöndíj 

pályázatok dokumentációjával kapcsolatos teendőket látta el. Beszámolt arról, hogy a 

HÖOK által kért, átsorolásokra vonatkozó adatok elküldése folyamatban van. 

Elmondta, hogy a Műhely különszámmal kapcsolatban egyeztetett Kálmán Lászlóval 

(EHK Alumni). Beszámolt arról, hogy a gólyatábor értékelő kérdőíveket megkapta a 

KHK-któl.  

1.13. Beluzsár Ádám beszámolt az oktatás területen történtekről. Elmondta, hogy egyeztetett 

R. Nagy Tibor Endrével az oktatás területtel kapcsolatban. Beszámolt arról, hogy az 



   

 

elmúlt időszakban a  Stipendium Hungaricum ügyrenddel, a Nemzeti felsőoktatási 

törvény módosításával, valamint az új OHV portállal foglalkozott.  

1.14. Gődér Nikoletta beszámolt a kollégium területen történtekről. Elmondta, hogy részt vett 

egy fegyelmi tárgyaláson. Beszámolt arról, hogy a kollégiumokban lévő étel- és 

italautomaták szerződése lejár. Elmondta, hogy egyeztetett a fogyatékkal élő hallgatók 

kollégiumi elhelyezésével kapcsolatban. Beszámolt az elmúlt időszakban történt 

kollégiumi bejárásokról. Elmondta, hogy egyeztetett a kollégiumi jelentkezések során 

megadott adatok ellenőrzésével kapcsolatban. 

1.15. Török Lili beszámolt a szociális területen történtekről. Elmondta, hogy a Rendkívüli 

szociális ösztöndíj pályázat bírálásával foglalkozott. Beszámolt arról, hogy az 

esélyegyenlőségi kérelmekkel kapcsolatban egyezetetett. Elmondta, hogy a Műhely 

különszámba a szociális pályázatokra fordítható keret 40%-os emeléséről készít 

összefoglalót. Beszámolt az ESZR fejlesztés jelenlegi állásáról. 

1.16. Szili Ákos beszámolt a gazdasági területen történtekről. Elmondta, hogy a HÖK 

gazdálkodásának megújításával kapcsolatos elsőkörös feladatokat kiküldte a KHK-knak. 

Beszámolt a gólyabálok aktualitásairól. 

1.17. Varga Ferenc beszámolt a pályázat területen történtekről. Elmondta, hogy értesítette 

az érintett hallgatókat a Műegyetemi Versenycsapat ösztöndíj pályázat eredményéről. 

Beszámolt arról, hogy az elmúlt időszakban az ösztöndíj pályázatok eredményei elleni 

felszólalásokkal foglalkozott. Elmondta, hogy egyeztetett Ferenczi Bernadetttel (HSZI) 

a pályázatokkal, valamint az Egyetemi Doktorandusz Képviselet tisztújításával 

kapcsolatban. 

1.18. Schaf Alexa Lili beszámolt a sport és rendezvény területen történtekről. Elmondta, 

hogy az elmúlt időszakban a Sportterem pályázattal kapcsolatos teendőket látta el.  

1.19. Katona Rebeka beszámolt a külügy területen történtekről. Elmondta, hogy az EHK 

Erasmus+ honlapja törlésre került. Beszámolt arról, hogy részt vett a Hallgatói Külügyi 

Testület ülésén. 

1.20. Lőrincz László beszámolt az egyetemi öntevékeny körök, szakkollégiumok és 

versenycsapatok területen történtekről. Elmondta, hogy előadást tartott a versenycsapatok 

vezetőinek a keretátadásokkal kapcsolatban. 

 



   

 

2. Határozatok: 

Határozat jele Határozat szövege 

Eredmény 
Végrehajtásért 

felelős igen nem tartózkodás 

EHK-121-XIII./2018-2019. 

(X.18.) 

Az EHK elfogadja, a 

XII./2018-2019. jelű EHK 

ülés napirendjét. 

15 0 0 
R. Nagy Tibor 

Endre 

EHK-122-XIII./2018-2019. 

(X.18.) 

Az EHK elfogadja, a 

XI./2018-2019. jelű EHK 

ülés emlékeztetőjét. 

15 0 0 
R. Nagy Tibor 

Endre 

EHK-123-XIII./2018-2019. 

(X.18.) 

Az EHK megválasztja 

Kántor Tamást a Jeges Est 

főszervezőjének. 

10 2 3 
R. Nagy Tibor 

Endre 

EHK-124-XIII./2018-2019. 

(X.18.) 

Az EHK elfogadja a Shark 

versenycsapat 

nyilvántartásból való 

törlését. 

15 0 0 Lőrincz László 

EHK-125-XIII./2018-2019. 

(X.18.) 

Az EHK elfogadja a 

Sportpálya támogatási 

pótpályázat eredményét. 

15 0 0 Varga Ferenc 

 

 

Következő EHK ülés: 2018. október 25. 

Budapest, 2018. október 18. 

 

 

 

Szili Ákos R. Nagy Tibor Endre 

emlékeztetővezető elnök 

 


